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P r o t o k ó ł   

 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka 
 
z dnia  27  stycznia  2021 r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ostrów Mazowiecka  27  stycznia  2021 r. 
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P r o t o k ó ł   
 
 
 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 27 stycznia 
2021 roku pod przewodnictwem p. Edwarda Podbielskiego - Przewodniczącego 
Komisji. 
 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 27 stycznia 2021 r.  swoją obecność odnotowało  
5 członków Komisji ( lista obecności w załączeniu do protokołu).   

 
  

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok; 
3. Sprawy Różne. 

 

 

AD. 1 

 

 Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 27 stycznia 2021 r. Po przywitaniu 
zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany 
porządek obrad, który został przyjęty: 

Jednogłośnie 5 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

 

AD. 2 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski odnosząc się do tematu planu pracy 
Komisji na 2021 rok poinformował, że projekt planu pracy był dostępny do zapoznania dla 
członków Komisji na platformie e-sesja. Przewodniczący  Komisji przypomniał treść projektu 
planu pracy Komisji w następującym brzmieniu: 

 

 Plan Pracy  

Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

L.p. Termin Tematyka 

1  
I kwartał / syczeń, luty - marzec 
 
 

1).Przyjęcie planu pracy Komisji na 2021 r. 

2  1).Sprawozdanie z wykonania budżetu 
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 II kwartał / kwiecień, maj, czerwiec 
 

Miasta za 2020 rok w tym wypracowanie 
wniosków w/s absolutorium dla Burmistrza 
Miasta. 
2).Rozpatrzenie raportu o stanie miasta 

3  
III kwartał / lipiec, sierpień, wrzesień  
 
 

1).Informacja o realizacji budżetu miasta za 
okres 6 m-cy 2021r. 
2). Kontrola funkcjonowania MBP przy ul. 
11- go Listopada. 

4  
IV kwartał / październik, listopad, 
grudzień 
 
 

 
1). Analiza projektu budżetu miasta na 2022r  

5 

 
 

 
Termin stały 

1).Rozpatrzenie i opiniowanie spraw 
kierowanych do Komisji. 
2).Rozpatrzenie i opiniowanie materiałów na 
sesję Rady Miasta dot. zmiany uchwały 
budżetowej i WPF.  
 

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś propozycje do  zaproponowanego planu pracy Komisji na 2021 r.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zaproponował aby w III kwartale roku dodać do planu 

pracy punkt dotyczący kontroli wykonania remontu  MBP przy ul. 11-go listopada. Radny 

zaproponował aby zaplanowana kontrola obejmowała  całe funkcjonowanie MBP.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś propozycję co do planu pracy Komisji na 2021 rok.  

Radny p. Waldemar Pałys odnosząc się do tematu planu pracy na 2021 r. wyraził 

zdanie, że zaproponowany do dodania punkt wszystko wyjaśnia. Radny zauważył, że w razie 

zaistniałej potrzeby możliwe jest zmodyfikowanie planu pracy Komisji.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski odnosząc się do tematu planu pracy 

zaproponował dodanie w punkcie 5 terminów stałych punktu w brzmieniu: Rozpatrzenie  

i opiniowanie materiałów na sesję Rady Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej i WPF. 

Przewodniczący  Komisji zaproponował aby w IV kwartale ( grudniu) planu pracy na 2021 rok 

wpisać punkt: analiza informacji zrealizowanych inwestycji drogowych w I półroczu 2021 r.  

Radny p. Mieczysław Szymalski odnosząc się do powyższej propozycji 

Przewodniczącego Komisji zwrócił uwagę, że informacja o zrealizowanych inwestycja jest 

przedstawiana i analizowana na każdej sesji Rady Miasta.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski wobec powyższej uwagi radnego 
wycofał się z propozycji dodania do planu pracy punktu na temat zrealizowanych inwestycji.  
Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski ponownie odczytał plan pracy Komisji na 
2021 rok wraz ze zmianami.  

Komisja jednogłośnie 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła plan pracy Komisji na 2021 rok wraz ze zmianami. 
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AD. 3 

Sprawy różne.  

 

Radny p. Mirosław Pędzich odnosząc się do tematu postępowania przetargowego na 
odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu miasta wyraził zdanie, że źle jest 
uczyć się na własnych błędach. Radny poinformował, że ma nadzieję, że ZGK wyciągnie 
wnioski z obecnie zaistniałej sytuacji i jeżeli nie w tym to w przyszłym roku będzie 
wykonawcą  dla miasta w zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski odnosząc się do tematu dyskusji 
wyraził zdanie, że nie po to miasto włożyło w ZGK kilkaset milionów zł. (np. wysypisko, 
infrastruktura, zasoby ludzkie, sprzęt) aby na chwilę obecną jakaś firma przejęła lokalny 
rynek na zasadzie cen dampingowych.  

Radny p. Waldemar Pałys zwrócił uwagę, że firma z Ostrołęki na pytanie dotyczące 
miejsca składowania odpadów komunalnych wskazała między innymi Ostrów Mazowiecką. 
Radny wyraził zdanie, że obecna sytuacja wyraźnie wskazuje, że gdzieś został popełniony 
błąd.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski poinformował, że umowa z ZGK 
zawarta była na dwa lata. Przewodniczący  Komisji poddał pod rozwagę co stało na 
przeszkodzie aby umowę zawartą na dwa lata przedłużyć o kolejne dwa lata.  

 

Więcej  głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji  

Edward Podbielski  

 

 

 

 

Sporządziła:  Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady.  

 


